



學生消息

Student News

書院校友會會員招募 UC Alumni Association Member Recruitment

聯合書院校友會致力團結聯合的校友，舉辦不同形式的活動，令校友能夠經常保持緊密的連繫。我們誠意邀請聯合書院 2015 至 2016 年度應屆畢業同學加入我們的大家庭，有你們的支持和參與，校友會才能更有效地促進校友間的聯繫和情誼，亦可以進一步團結校友的力量，為母校、為社會服務。為了歡迎應屆畢業同學加入我們校友會，凡應屆畢業同學於本年 12 月 31 日前加入聯合書院校友會，即可享終身會籍半價優惠（即港幣二百五十元正）。校友會今年更特別為畢業同學提供拍攝專業畢業相優惠，凡應屆畢業同學於 11 月 17 日（星期四）畢業典禮當天成功加入校友會，即送專業拍攝 8R 個人畢業相兩張，拍攝日期及時間為 11 月 17 日下午 2 時 45 分至 6 時，地點於湯若望宿舍禮堂。機會難逢，入會從速。如有查詢，請致電 3943 8654 或 3943 7582 與本院學生輔導處陸敏兒女士或吳寶珊女士聯絡。

United College Alumni Association (UCAA) endeavours to establish network amongst alumni and cultivate bonds between alumni and the College by organising different social activities. UCAA is now inviting the graduates of 2015-2016 to join this big family. With staunch support from alumni, UCAA will continue to uphold the bonding with alumni, so as to gather forces to help the development of the College. Graduates of 2015-2016 who join UCAA on or before 31 December 2016 can enjoy 50% discount on the lifetime membership (i.e. HK\$250). For those who successfully join UCAA on the date of Graduation Ceremony on 17 November 2016 (Thursday), a welcoming gift of two 8R graduation photos will be granted. The photo-taking will take place on 17 November 2016 from 2:45 pm to 6:00 pm at Adam Schall Residence Hall. For enquiries, please contact Ms Amy M Y Luk at 3943 8654 or Ms Iris P S Ng of the College Dean of Students' Office at 3943 7582.



書院維德領導才培育計劃消息 News of WEDO Leadership Development Programme

由書院校董會副主席兼香港童軍總會東九龍地域主席殷巧兒女士捐助成立的維德領導才培育計劃，資助書院與香港童軍總會合辦的通識科目 GEUC2018【實踐領導才】。本年度上學期的課程已於 10 月 27 日正式完結，殷校董聯同兩方代表假鄭棟材樓思源文娛中心向導師及學員頒發證書和感謝狀。出席的嘉賓包括香港童軍總會領袖訓練學院校監吳家亮先生、學院總監何世孝博士、副學院總監梁偉雄先生、助理學院總監龍家浚先生、書院院長余濟美教授、副院長兼通識教育主任李鴻基教授、副院長兼輔導長麥陳淑賢教授、院務主任李雷寶玲女士。殷巧兒校董十分認同這個課程的目標和果效，盼望學員來日回饋社會，書院謹致衷心謝意。



▲ GEUC2018【實踐領導才】結業禮大合照。
Group photo of the Closing Ceremony of GEUC 2018 "Leadership in Practice".

The WEDO Leadership Development Programme was established through the generous donation of Ms Lina H Y Yan, Vice-Chairperson of the College Board of Trustees and Chairperson of the Kowloon East Region, Scout Association of Hong Kong. The Programme supported the College's General Education course, GEUC2018 "Leadership in Practice", which was jointly organised with the Scout Association of Hong Kong. The first term course was completed on 27 October 2016, and a closing ceremony was organised at Room 111 of T C Cheng Building of the College. Certificates were presented to instructors and students of the course by Ms Lina H Y Yan, accompanied by the officiating guests. Attending guests included Mr Jason K L Ng, Supervisor of the Leadership Training Institute; Dr Simon S H Ho, Institute Commissioner; Mr Peter W H Leung, Deputy Institute Commissioner; Mr George K C Lung, Assistant Institute Commissioner; Professor Jimmy C M Yu, College Head; Professor Lee Hung-kay, Associate Head and Dean of General Education; Professor Barley S Y Mak, Associate Head and Dean of Students and Mrs Christina P L Li, College Secretary. Ms Lina H Y Yan confirmed the learning outcomes achieved in the programme and looked forward to the contribution of participated students in the future, and the College would like to express gratitude to Ms Yan for her generosity and support.



▲ 殷巧兒校董感謝香港童軍總會領袖訓練學院對書院通識教育課程的支持，以培育服務型的社會領袖。
Ms Lina H Y Yan of the WEDO Leadership Development Programme thanked the Hong Kong Scout Association's Leadership Training Institute for their support to the General Education Programme, for the development work of service-oriented community leaders.



▲ 維德領導才培育計劃捐助人殷巧兒校董（右二）、香港童軍總會領袖訓練學院校監吳家亮先生（最右）及院長余濟美教授（最左）向課程導師和學員頒發感謝狀和證書。
Ms Lina H Y Yan (2nd right), donor of the College's WEDO Leadership Development Programme; Mr Jason K L Ng (far right), Leadership Training Institute Supervisor and Professor Jimmy C M Yu (far left), College Head, presented letter of appreciation and certificates to all instructors and students of the course.

師生共膳計劃 UC Dinner

為了加強院內師生的聯繫，書院定期舉辦「聯合書院師生共膳計劃」，以鼓勵不同學院的老師和同學，透過出席活動，加強彼此溝通，亦加深對書院的認識。此計劃是書院非形式教育的一部分。本年度第一次舉行的「師生共膳計劃」將為院內醫學院的師生而設，為方便老師及同學出席，活動將於威爾斯親王醫院舉行，詳情如下：

United College organises the College Dinner regularly to facilitate more interactions between the College staff and students beyond the class. It is a part of the College non-formal education. The first gathering of this year targets College staff and students of the Faculty of Medicine and the dinner will be held at the Prince of Wales Hospital. Further details are listed as follows:

日期 Date	2016年11月24日(星期四) 24 November 2016 (Thursday)
時間 Time	7:00 pm
地點 Venue	威爾斯親王醫院何善衡夫人醫科生宿舍大堂 Lobby, Madam S H Ho Hostel for Medical Students, Prince of Wales Hospital
學院 Faculty	醫學院 Medicine
餐費 Dinner Fee	港幣二十元正 HK\$20
形式 Format	中式火鍋 Hot Pot

書院將提供免費穿梭巴士往返大學校園及威爾斯親王醫院，有興趣出席的醫學院同學請於 2016 年 11 月 7 日或之前前往書院學生輔導處報名。查詢請致電 3943 1947 與本院陳凱倫小姐聯絡。

Free shuttle bus between the University campus and the Prince of Wales Hospital will be provided by the College. Interested students please come to the College Dean of Students' Office for registration on or before 7 November 2016. For further information, please contact Ms Helen Chan at 3943 1947.

聯合書院「師生共膳計劃」
United College Dinner

形式 Format
火鍋 Hot Pot

醫學院
Faculty of Medicine

日期 Date : 2016年11月24日(星期四)
Thursday, 24 November 2016

時間 Time : 晚上7時
7:00 pm

地點 Venue : 威爾斯親王醫院
何善衡夫人醫科生宿舍大堂
Lobby, Madam S.H. Ho Hostel for Medical Students, Prince of Wales Hospital

餐費 Dinner Fee
\$20 only

(歡迎提供免費穿梭巴士往返大學校園及威爾斯親王醫院)
Free shuttle bus transportation between University campus and Prince of Wales Hospital will be provided.)

查詢電話: Enquiries: 3943 1947 聯合書院學生輔導處 Dean of Students' Office, United College